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Szanowny Pan 

Dr Krzysztof Żuk 

Prezydent Miasta Lublin 

za pośrednictwem 

Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

Interpelacja w sprawie remontu nawierzchni ulic w dzielnicy Dziesiąta. 

Szanowny Panie Prezydencie mieszkańcy z ulic dzielnicy Dziesiąta (m.in.Reja ,Siemiradzkiego, 

Slowackiego,Biernata,Nadrzeczna) zwrócili się do mnie z prośbą o interwencje w zakresie 

poprawy nawierzchni tych ulic. 

Obecny stan nawierzchni tych ulic jest w fatalnym stanie. Występują w nich liczne dziury, 

pęknięcia i miejsca w których droga zapadła się, co wiąże się z utrudnieniami 

w przemieszczaniu samochodów i może być przyczyną ich uszkodzenia. 

Co roczne wykonywanie doraźnych napraw nie przynosi już oczekiwanych rezultatów, w 

związku z powyższym zwracam się z prośbą o wypracowanie kompleksowego 

rozwiązania. 

Z góry dziękuję za pozytywne ustosunkowanie się do mojej prośby. 

Z wyrazami szacunku 

/-/ Piotr Choduń 


